

**ENTRUSTED: BECOMING MORE TRUST-WORTHY**

Transferring Trust, Part 3

Pastor Andy Wood

June 10–11, 2023

“The eyes of the Lord search the whole earth in order to strengthen those whose hearts are fully committed to him.”

2 Chronicles 16:9a (NLT)

“If you are faithful in little things, you will be faithful in large ones. But if you are dishonest in little things, you won’t be honest with greater responsibilities. And if you are untrustworthy about worldly wealth, who will trust you with the true riches of heaven? And if you are not faithful with other people’s things, why should you be trusted with things of your own? No one can serve two masters. For you will hate one and love the other; you will be devoted to one and despise the other. You cannot serve God and be enslaved to money.”

Luke 16:10–13 (NLT)

**MINDSETS OF FAITHFULNESS****1. Small \_\_\_\_\_ leads to strong character.**

“If you are faithful in little things, you will be faithful in large ones. But if you are dishonest in little things, you won’t be honest with greater responsibilities.”

Luke 16:10 (NLT)

- **If you are faithful, God will \_\_\_\_\_ you!**

“So humble yourselves under the mighty power of God, and at the right time he will lift you up in honor.”

1 Peter 5:6 (NLT)

**2. Better stewardship leads to greater spiritual \_\_\_\_\_.**

“And if you are untrustworthy about worldly wealth, who will trust you with the true riches of heaven?”

Luke 16:11 (NLT)

- **Opportunity favors \_\_\_\_\_.**

**3. Proper responsibility leads to personal \_\_\_\_\_.**

“And if you are not faithful with other people’s things, why should you be trusted with things of your own?”

Luke 16:12 (NLT)

“The eyes of the Lord search the whole earth in order to strengthen those whose hearts are fully committed to him.”

2 Chronicles 16:9a (NLT)



To get a FREE copy of e-book “Money Habits: Four Ways to Win Financially”, or to take the 90-Day Trust Challenge, scan the QR code.

**受託：成為更值得信賴**

信心轉託 (三)

胡安迪牧師

2023年6月10-11日

「上主的眼目遍察全地，要加力量給全然委身於他的人。」

歷代志下 16:9a (新普及譯本)

「如果你們在小事上忠心，在大事上也會忠心；在小事上不誠實，當負起更大的責任時也會不誠實。如果你們在處理世上的財產時不可靠，誰會把真正屬天的財富交託給你們呢？如果你們在處理別人的東西時不忠心，又怎麼會把你們自己的東西交託給你們呢？沒有人能服侍兩個主人，不是恨這個，愛那個，就是忠於這個，輕視那個。你們不能既服侍上帝，又服侍金錢。」

路加福音 16:10-13 (新普及譯本)

**忠心的心態****1. 微小的\_\_\_\_\_會培養堅強的品格**

「如果你們在小事上忠心，在大事上也會忠心；在小事上不誠實，當負起更大的責任時也會不誠實。」

路加福音 16:10 (新普及譯本)

- 若你忠心，天父會\_\_\_\_\_你

「因此，你們要在上帝莫大的能力下謙卑，時候一到，他就必使你們升高，得到尊榮。」

彼得前書 5:6 (新普及譯本)

**2. 更好的管家會帶來更大的屬靈\_\_\_\_\_**

「如果你們在處理世上的財產時不可靠，誰會把真正屬天的財富交託給你們呢？」

路加福音 16:11 (新普及譯本)

- 機會偏愛\_\_\_\_\_

**3. 適當的責任會培養個人的\_\_\_\_\_**

「如果你們在處理別人的東西時不忠心，又怎麼會把你們自己的東西交託給你們呢？」

路加福音 16:12 (新普及譯本)

「上主的眼目遍察全地，要加力量給全然委身於他的人。」

歷代志下 16:9a (新普及譯本)



免費獲得電子書《金錢習慣：四大理財致勝之道》，或參與「90日信心挑戰」，請掃描二維碼

1. 順服 2. 找到 3. 影響 4. 忠心 5. 擁有權